
Rondvraag 2 Commissie MME d.d. 19-02-2018

De fractie van de VVD heeft een rondvraag ingediend:

Is het college bekend met de congestie op de N201 bij de bochten bij Hofland?

Zo ja, is het rechttrekken van de bocht daar bevorderlijk voor de doorstroming?

Wat is de stand van zaken met het provinciale plan voor de doorstroming van de N201? 

Kan het college zich vinden in het plan om van de weg vanaf de bocht bij het benzinestation 
achter de bebouwing om door te trekken, zodat de N201 ter hoogte van de Vermogenweg 
aangesloten kan worden?

Klopt het dat gemeenteraad unaniem heeft ingestemd met de aankoop van een stuk grond 
dat nodig is voor bedoelde omlegging?

Wat staat wat betreft de provincie deze omlegging in de weg?


